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Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2021-03-17 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 
Plats och tid Via Zoom, Stadshuset klockan 08:30 – 12:00             

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 
Tord Eliasson, Diabetesföreningen  
Eva Lundström, Allergiföreningen 
Elisabeth Vidman, Kommunstyrelsen 
Monica Nyman Björklund, HRF 
Anita Berglund, Piteå HjärtLung 
Maria Platni, Barn- och utbildningsnämnden 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå  
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden 
Anna Åström, Samhällsbyggnadsnämnden 
Malte Larsson, FUB 
Marianne Hedkvist, Fastighets- och servicenämnden 
Siv Forslund, Socialnämnden 
 
 

 
Övriga deltagande 

 
Lena Enqvist, omsorgschef 
Gun-Britt Wiksten, sekreterare 
 
Tillgänglighetsansvariga: Anna Stamblewski, samhällsutvecklare vid  
samhällsplanering, Lars Lundberg, handläggare vid barn- och utbild-
ningsnämnden samt Mikael Borgh, Gator 

Utses att justera 
 

Tord Eliasson, Diabetesföreningen 

Justeringens plats och tid  
Underskrifter Sekreterare  Paragrafer § 1 - 17 
  Gun-Britt Wiksten 

 
 

 Ordförande   
  Sven-Gösta Pettersson  

 Justerande Tord Eliasson, Diabetesföreningen  
 

 
    

Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ  Kommunala tillgänglighetsrådet  
Sammanträdesdatum  2021-03-17  
Anslags uppsät-
tande 

  Anslags 
nedtagande       

Förvaringsplats 
för protokollet 

 Socialtjänsten 
    
Underskrift    
 
 

 
 

          Utdragsbestyrkande 
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KTR § 1 
Mötet öppnas 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
______ 
 
 
KTR § 2 
Fastställer dagordning 
Dagordningen fastställes.  
 
________ 
 
 
KTR § 3 
Val av justerare 
Till justerare utses Tord Eliasson, Diabetesföreningen  
 
________  
 
 
KTR § 4 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll från den 3 december 2020 lades till handlingarna. 
 
______ 
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KTR § 5 
Tillgänglighet 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Anna Stamblewski, samhällsutveck-
lare välkommen.  
 
* Parkeringar för funktionsnedsatta 
Margareta Kassfeldt,Funktionsrätt Piteå säger att P-platser för rörelsehindrade 
har försvunnit från torget och ersatts med parkeringar på den lutande Arons-
gatan. Finns det normer för hur många P-platser som ska finnas? Eländigt om 
inte P-frågan är löst när det blir kulturevenemang o dyl.  
 
Anna Stamblewski säger att frågan har varit uppe flera gånger. Ingen är nöjd 
med parkeringssituationen för rörelsehindrade, men det är trevligt med ett torg 
med så lite bilar som möjligt.  
 
Anna visar en karta som finns på webben där man får en överblick på var par-
keringarna är belägna för rörelsehindrade, se länk: Piteå karta (pitea.se) 
Kartan över Aronsgatans parkeringar är inte uppdaterad.  
 
Beslut: Anna Stamblewski tar med sig frågan igen om P-platser för rörelse-
hindrade på bland annat Rådhustorget.  
 
______ 
 
Eva Lundström, Allergiföreningen föreslår att om kommunen inte äger marken 
nära exempelvis Kaleido att man då kan tänka sig att hyra av någon privat för 
P-platser.  
 
Beslut: Anna Stamblewski tar med sig frågan om kommunen eventuellt 
skulle kunna tänka sig att hyra plats av någon privat för P-platser för rörel-
sehindrade.  
 
______ 
 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå undrar om kommunen har många par-
keringar eller lite med parkeringar samt om det finns normer för hur det ska se 
ut. 
 
Anna Stamblewski säger att det finns en parkeringsnorm som ligger under 
trafik- och gator, se länk: Parkeringsnorm (pitea.se) 
 

https://webgis.it.pitea.se/website/kommunkarta/
https://www.pitea.se/BOKHYLLAN/Styrande%20dokument/5.RIKTLINJER/Parkeringsnorm.pdf
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KTR § 5, forts 
Tillgänglighet 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå undrar om det finns statliga normer 
eller är det upp till varje kommun att bestämma? 
 
______ 
 
Anna svarar att det inte finns några riktlinjger för hur många P-platser som ska 
finnas utan en rekommendation. Ska också finnas en uppfattning om hur be-
läggningen är på parkeringarna. 
 
Thomas Hedlund,Piteå älvdal Neuro säger att tidigare fanns det 2 parkerings-
plaser vid Gamla Rådhuset – på gaveln på ladan ner mot Kyrkbrogatan, varför 
togs de bort? 
 
* Plogning av gång- och cykelvägar 
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro berättar att han använder elmoppe när 
han kör på gång- och cykelvägarna. I vinter har cykelvägarna i Munk-
sund/Strömnäs varit väldigt ojämna, det har lämnats kvar 5-10 cm snö när de 
har plogat tidigt på morgonen. När så gatorna plogas förbi gång- och cykelvä-
garna lämnas snö kvar så det blir väldigt svårt att ta sig vidare. 
 
Mikael Borgh, Gator berättar att Piteå kommun har en prioritetsordning för 
snöröjningen av gång- och cykelnätet. När plogsvängen plogar de stora gång- 
och matarvägarna kan det bli en skarv för de som plogar gatorna, svårt att 
synka. 
 
Thomas Hedlund har skickat in klagomål till kommunens hemsida och i vissa 
fall har det åtgärdats. 
 
Anna Åström, Samhällsbyggnadsnämnden undrar om tillgänglighetsfrågan har 
tagits med för gång- och cykelvägar och finns den nedskriven? 
 
Anna Stamblewski hänvisar till denna länk:  
Snöröjning - Gator (pitea.se)... om snöröjning - Frågor och svar (pitea.se) 
 
Mikael Borgh säger att kommunen har ett till två plogmöten inför vinterbered-
skapen hur plogningen ska skötas och vad man ska tänka på, speciellt om det är 
nya aktörer som har fått uppdraget.  
 
Thomas Hedlund undrar varför det läggs upp snöhögar på handikapplatser, 
varför inte lägga det på en vanlig P-plats? 

https://www.pitea.se/Invanare/Trafik-gator/Gator/Snorojning/
https://www.pitea.se/Invanare/Trafik-gator/Fragor-och-svar-/om-snorojning/
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KTR § 5, forts 
Tillgänglighet 
Thomas Borgh säger att tyvärr har det blivit så i mångt och mycket, vi ska 
bättra oss, men ibland så funkar det inte.  
 
______ 
 
* Samvaron 
Monica Nyman Björklund, HRF säger att det har varit svårt att ta sig in till 
Samvaron med rullstol på centrumområdet på grund av en hög kant vid dörren.  
 
Mikael Borgh vet att det har varit en dålig kant vid tröskeln, har hört att det är 
åtgärdat. 
 
* Biblioteket 
Monica Nyman Björklund, HRF säger att synskadade har svårt att veta var de 
ska trycka för att ta sig in till biblioteket i stan.  
 
Elisabeth Lindberg, K & F tar med sig frågan om biblioteket. 
 
______ 
 
Eva Lundström, Allergiföreningen berättar att Astma och allergiförbundet sä-
ger att det är få kommuner som har regler för hundar på buss.  
 
På Piteå kommuns hemsida står det under denna fråga:  
Får jag ha min hund/katt med mig i bussen? 
 
Svar: Du får ha din hund/katt med dig i bussen under förutsättning att ingen 
allergiker finns med. Rådgör med chauffören. Om det finns någon i bussen som 
är allergisk mot pälsdjur har de företräde mot din hund/katt. Ledarhundar kan 
inte nekas. 
 
______ 
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KTR § 6 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från Funktionsrätt Piteå 
1. Läste i PT 22 december att det inte blir något nytt LSS-boende för barn och 
unga. I stället blir det mer hjälp och stöd på hemmaplan. Det blir säkert bra 
ur individsynpunkt, men kan vi få veta mer om detta och varför man tagit det 
beslutet. 
 
Svar: Tomas Backeström, avd chef för barn- och familj berättar att socialnämnden 
och förvaltningen inte har för avsikt att öppna något nytt LSS-boende för barn och 
unga. Förvaltningen har under lång tid dragits med vattenskador, vilket har lett till 
långvariga och omfattande renoveringar under några år. Det har medfört att andra 
redan befintliga verksamheter har prioriterats och flyttat till lokaler som varit tänkt 
till ett boende för barn och unga med insatser enligt LSS. De individer som i ett 
första läge för beslut var aktuella för placering, har även de under perioden ändrats i 
sina förutsättningar, de har blivit ungdomar, vilket gör att kommunen kan hitta in-
dividuella lösningar på hemmaplan och därför finns i nuläget inget underlag för att 
starta ett nytt boende. 
 
2. Alldeles nyligen fick vi alla den förträffliga informationsbroschyren 
"Värt att veta om din kommun".  
  
Jag tillhör de som gillar och uppskattar den och läser den. Vi har ju tidigare 
behandlat färganvändning och svårlästa broschyrer i KTR och jag undrar 
varför det är så svårt att inse att SVART TEXT ÄR INTE FULT! Titta på 
sidan 4 i broschyren. Övre halvan har fält med färger och rubriker i vitt. Går 
att läsa. Men när bokstäverna blir ännu mindre så är det svårt att se vad som 
står i de fält som är färgmarkerade. Och jag har nya glasögon! Sen den nedre 
halvan av sidan. Där är rubrikerna i gult. Svårt att läsa. Tänk vad bra om de 
varit i svart som övriga sidor. En broschyr kan mycket väl vara färgglad och 
trevlig även om texten är svart. Längst ned på varje sida står det också Popu-
lärbudget 2021 med gul text som är svårläst. 
 
Svar: Sven-Gösta Pettersson, ordförande berättar att kommunikationsavdelningen är 
inbjudna till dagens möte och att de har meddelat att de inte har tid, men att de har 
tagit till sig kritiken. 
 
______ 
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KTR § 6, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden  
Elisabeth Lindberg, K & F berättar att Piteå kommun håller simhallar och in-
omhusanläggningar stängda. Som tidigare omfattar det inte idrotts- kultur- och 
fritidsaktiviteter för barn och unga födda 2002 eller senare samt yrkesmässig 
idrott. Kommunens utomhusanläggningar är fortsatt öppna, biblioteket öppen 
till viss del. 
 
______ 
 
Fotbollstältet 
Tillverkarna av fotbollstältet finns i Italien. De ska sy en ny del som ska sättas 
dit. Tältet måste skottas fram och man får inte gå på duken. En grupp jobbar 
för att få upp fotbollshallen nästa höst. Det krävs ca 50 personer för att få upp 
tältet. 
 
______ 
 
Skärgårdsturer 
Det förs en dialog med två entreprenörer som ska lösa skärgårdsturerna till och 
från kommunens stugor. Det kommer att lösa sig. 
 
______ 
 
Kommunalt kompensationsstöd till föreningar 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå undrar över det kommunala anslaget på 
750 000 kr som föreningarna kan söka. Hon undrar om funktionsrättssidan också 
kan söka från den potten? 
 
Elisbeth Lindberg, K & F svarar att alla föreningar som finns registrerade i deras 
föreningsregister och som drabbats hårt ekonomiskt under pandemin kan ansöka 
om stöd. Stödet ska mildra konsekvenserna av uteblivna intäkter och eventuella 
merkostnader som uppstått till följd av restriktioner kopplat till covid-19. 
Bidraget gäller för år 2020. 
 
______ 
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KTR § 6, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden  
Marianne Hedkvist, F & S berättar att man har byggt om vån 2 på vandrarhemmet 
i badhusparken till ett utbildningskök med tre stationer. Det är inte handikappan-
passat, men det är ansökt om att få sätta in en hiss för att ta sig upp till våning 2. 
 
______ 
 
Anna Åström, Samhällsbyggnadsnämnden tycker att det är viktigt att bevaka till-
gänglighet när det byggs nytt. 
 
______ 
 
Maria Platni, B & U har inga specifika frågor. 
 
______ 
 
Elisabeth Vidman KS, berättar att kommunstyrelsen har beviljat investerings-
medel för projektering och påbörja arbetet med att anlägga infartsväg till nytt 
särskilt boende för äldre. Det planerade boendet för äldre ska inrymma 80 lä-
genheter på Strömnäsbacken. Byggstart är planerad till våren 2022. 
 
______ 
 
Skolmiljarden fördelas mellan samhällsbyggnad och och utbildningsnämnden. 
 
______ 
 
Piteå kommun har uppnått målet med god ekonomisk hushållningn även kom-
munuala bolag går bra. Kommunens huvudområden är; vård, skola och om-
sorg. 
 
______ 
 
Samverkan med Älvsbyn - avtal med lönecenter renodlas mellan kommunerna. 
Ta bort nämnden som finns i Älvsbyn.  
 
______ 
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KTR § 6, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden  
Nolia har haft det jättekämpigt under pandemin. Nolia ser vi som ett starkt  
varumärke för Piteå, de har inte ställt in utan ställt om. Sagt upp 75 % av per-
sonal gjort alla neddragningar som går att göra. Skellefteå går ur. Ska vi dela 
lika mellan Piteå och Umeå? Tillföra 7 miljoner kronor till företaget. Det har 
varit många och långa diskussioner, att lägga ner Nolia är dyrare än att att låta 
den gå vidare. Kommunen tror på Nolia i fortsättningen. 
 
______ 
 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå har en fundering att om kommunens 
ekonomi är väldigt god, vore det bra om ramen för föreningsbidraget kunde få 
höjas till föreningarna.  
 
Beslut: Elisabeth Vidman, KS tar med sig frågan om en höjning av ramen 
för föreningsbidraget till föreningarna.  
 
______ 
 
Översiktsplanen fortsätter för landsbygdscentra Hortlax, Jävre, Norrfjärden, 
Roknäs-Sjulnäs och Rosvik samt landsbygdsutveckling strandnära lägen. 
 
______ 
  
Sven-Gösta Pettersson, ordf socialnämnden berättar att de jobbar med den eko-
nomiska handlingsplanen att få en budget i balans. Svårt att göra analyser, idag 
ligger socialtjänsten på -37,5 miljoner kronor, fjolåret -52 miljoner kronor, 
mycket som gör budgeten bättre är coronabidraget på ca 10 miljoner kronor. 
Kommunens förutsättningar ser bättre ut nu än vad det gjorde i juni 2020. Fo-
kus på socialtjänsten är att få en budget i balans. Största underskottet är på 
barn- och familj. 
 
______ 
 
Elisabeth Vidman, KS tar upp om det som har florerat i PT angående avtal, 
främst på barn- och familj.  
 
______ 
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KTR § 6, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Sven-Gösta säger att barn- och familj och alkohol- och narkotikagruppen är 
med i kommentus upphandling av behandlingshemsvård för vuxna, ANG får 
inte komma med mitt i en avtalsperiod däremot till hösten. 
 
______ 
 
Maria Platni B & U undrar vilka verksamheter barn- och familj har? 
 
Sven-Gösta säger att hela barn- och familj går in under IFO. De arbetar bland 
annat med LSS -insatser för barn och unga under 18 år, familjehem, familje-
rådgivning samt hela avd alkohol- och narkotikagruppen. 
 
Siv Forslund, SN säger också att det gäller att få en budget i balans, stora upp-
drag. 
 
______ 
 
Sven-Gösta berättar om att Inspektionen för vård och omsorg, IVO kritiserar 
hanteringen av corona på särskilt boende, främst att att de boende inte fått god 
medicinsk vård och behandling vid smitta av corona. 
 
_____ 
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KTR § 7 
Uppdatering av gruppbostäder och daglig verksamhet 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Monica Wiklund Holmström, avd chef 
för boende och daglig verksamhet välkommen.  
 
Monica Wiklund Holmström berättar att hon jobbar som chef för personer med 
psykiska– och/eller neuropsykiatriska funktionsnedsättningar, totalt 168 personer 
fördelade på gruppbostäder enligt LSS och psykiatriboenden enligt SoL. 
 
Det är ca 250 personer som har beslut om daglig verksamhet fördelat på traditionella 
dagverksamheter, SAVO som jobbar ut mot olika företag med packetering och 
enklare tillverkning som SAVO får betalt för och ca 80 personer som har en extern 
placering på olika företag. I avdelningen jobbar 185 personnal i boenden och 24 per-
sonal på daglig verksamhet och boendestöd. 
 
Monica berättar att de har en tuff situation framåt på boendesidan. De behöver starta 
upp en ny gruppbostad. Det är 12 personer som väntar på en gruppbostad, varav en 
person har väntat 1,5 år. Det beror på vilka funktionsnedsättningar personen har. De 
jobbar med handläggare och erbjuder andra insatser för personer som måste vänta. 
Förbättrar med att jobba med brukaren i fokus och tittar också på vad som behöver 
förändras. Tre personer har flyttat ut från särskilt boende ut till ett mer självständigt 
boende och får stöd av boendestöd.  
 
Sven-Gösta Pettersson, ordf och Monica Wiklund Holmström avd chef berättar att de 
har tittat på olika lokaler för ett nytt gruppboende, bland annat; Blåbärsskogen, ett 
hus på Annelund, Villa Utkiken, Hälsocentralen i Norrfjärden och regionens lokal i 
Öjebyn – rättspsyk. Det är mycket som ska stämma, det behövs ett helt våningsplan i 
ett hyreshus eller egen trappuppgång och finnas en avskildhet för boendet. 
 
Det är bra med lång framförhållning vid nybyggnation, men vi måste ha pengar 
också. Svårt att synka det. Byggtiden är kanske 18 månader då krävs det mycket pla-
nering och jobb från alla förvaltningar.  
 
Våra gruppbostäder har ökat den senaste tiden, kan plana ut lite på in- och utflytt-
ning. 
 
Monica Wiklund Holmström säger att gruppen blir äldre och äldre och omvårdnads-
behovet blir större och tätare, då behövs kanske en viss omflyttning till särskilt  
boende, SÄBO.  
 
Sven-Gösta Pettersson säger att de för en löpande dialog med Pitebo. 
______ 
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KTR § 8 
Utvärdering av Trädgårdens äldrecentra  
Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Helena Magnusson, avd chef för ordi-
närt boende välkommen.  
 
Helena Magnusson, avd chef berättar att presentationen hon ska visa, inte har varit 
upp i socialnämnden ännu. Det ska göras en risk- och konsekvensanalys.   
Presentation, se bilaga 1. 
 
Eva Lundström, Allergiföreningen har synpunkter på bokning inför vistelse på Träd-
gårdens äldrecentra samt aktiviteter under vistelsen. Hon säger att det inte går att 
boka två månader innan, blir svårt att planera och när personen vistas där finns ingen 
sysselsättning, det blir tråkigt. Det kanske beror på för lite personal. 
 
Helena Magnusson säger att det är tråkigt om personalen säger att personen ska gå 
och vila. 
 
Äldrecentrat invigdes 2016 och avsåg en friskare målgrupp. Idag är det en annan 
målgrupp som kommer och därför påbörjades en utvärdering 2019 för att möta da-
gens behov. Det kom också en ny utmanande utskrivningslag. Många kommer direkt 
till Trädgårdens äldrecentra direkt från sjukhuset. 
 
Siv Forslund, SN tycker att det är många förkortningar i presentationen, vore bra att 
skriva ut vad förkortningarna betyder. 
 
______ 
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KTR § 9 
Bostadsanpassningsbidrag – hur fungerar det? 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Anna Eriksson, handläggare för 
bostadsanpassningsbidraget välkommen.  
 
Anna Eriksson berättar att hon jobbar som handläggare för bostadsanpass-
ningsbidraget, de är 2 handläggare. De har telefontid dagligen mellan kl 08:00-
09:30. 
 
Vad menas med bostadsanpassningsbidrag? 
Bostadsanpassningsbidraget är ett kommunalt bidrag som riktar sig till perso-
ner som har en funktionsnedsättning och behöver anpassa sin permanenta bo-
stad. 

Bidraget ska användas till åtgärder som är nödvändiga för att leva ett självstän-
digt liv. Det kan till exempel vara åtgärder som underlättar för att förflytta sig i 
hemmet, sova, sköta sin hygien, laga mat och äta samt ta sig in i och ut ur bo-
staden.  

Det går inte att få bostadsanpassningsbidrag om behovet kan tillgodoses med 
hjälpmedel som erbjuds av regionen eller kommunen enligt hälso- och sjuk-
vårdslagen. 
 
Bostadsanpassningsbidrag kan ges till enskild person oavsett om denne äger 
eller hyr bostaden. Om personen bor i hyres- eller bostadsrättslägenhet måste 
fastighetsägaren godkänna anpassningen. 
 
Vad kan man få bidrag för? 
Man kan få bidrag för att anpassa fasta funktioner i och i anslutning till sin 
bostad. Det ska alltid finnas ett direkt samband mellan anpassningen man söker 
och sin funktionsnedsättning. Man får bidrag till skälig kostnad. 
 
Läs mer om bostadsanpassningsbidraget: Bostadsanpassningsbidraget – en 
handbok - Bostadsanpassningsbidraget - Boverket 
 
______ 

https://www.boverket.se/sv/babhandboken/allmant-om-handboken/
https://www.boverket.se/sv/babhandboken/allmant-om-handboken/
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KTR § 10 
Anhörigkoordinator 
Lena Enqvist, omsorgschef informerar om den nya tjänsten anhörigkoordi-
nator.  

Lena Enqvist berättar att anhörigstödsfrågan och hur den ska fungera har varit 
uppe sedan 2013. Tjänsten har inte hållit ihop, sett olika ut, vilken målgrupp 
man tillhör.  
 
Under 2020 har nytt beslut tagits om nuvarande riktlinjer samt en förvalt-
ningsövergripande organisation för anhörigstöd. De nya riktlinjerna gäller från 
och med 1 januari 2021.  
 
Ann-Catrin Gustafsson har fått tjänsten som anhörigkoordinator. Hon börjar sin 
tjänst i april 2021. Hon ska jobba för hela socialtjänsten oavsett målgrupp, 
uppdraget ligger även kvar på respektive verksamhet. Mer strukturerat arbete 
med anhörigföreningen och föreningslivet. 
 
______ 
 
Några föreningar framhöll att det är viktigt med mer strukturerat arbete med 
anhörigföreningen, funktionsrättsföreningarna och övriga föreningslivet. 
 
_____ 
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KTR § 11 
Ändring av valdistrikt 
Sven-Gösta Pettersson berättar att några valdistrikt har slagits ihop och några 
har man delat på, se bilaga 2 som har skickats ut tidigare. Valnämnden begär 
ett yttrande från Tillgänglighetsrådet i detta ärende. Vid frågor kontakta kom-
munsekreterare Margareta Johansson på telefon 0911-69 70 42. 
 
______ 
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KTR § 12 
Återremiss – färdtjänst 
Sven-Gösta Pettersson, ordf berättar att oppositionen återremitterade färdtjänsten 
på kommunfullmäktige i december 2020 till kommunstyrelsen när de inte var 
nöjda med kostnaderna. De som har arbetsresor har en stark subventionerad taxa 
till daglig verksamhet och betalar 19,25 per enkelresa.  
 
Förslaget är att inte krångla till det med Regionala Kollektivtrafikmyndigheten, 
RKM utan i stället höja habersättning för att kompensera de med arbetsresor. 
 
Elisabeth Vidman, KS informerar från senaste kommunfullmäktige att Piteå 
kommun avser att anta RKMs taxor, vilket innebär en viss höjning för personer 
med daglig verksamhet som beror på att denna taxa har varit samma en mängd 
år. I överlag är RKMs taxor lägre för alla resor under 70 km. Vid 70 km över-
går kostnaden 200 kr som Piteå kommun har idag som max-tak för kostnad per 
enkelresa. Idag slår maxtaket in redan vid 40 km resa. Även RKM erbjuder 
subventionerade resor genom möjlighet att efter särskilt beslut köpa 40-resors 
kort till 40 % rabatt. RKMs taxa skulle för denna grupp betyda en ökad kostnad 
med ca 6,50 kr för resa till arbete och ca 10 kr för resa till daglig verksamhet 
eller studier för resor upp till 10 km.  
 
Som kompensation ger kommunstyrelsen, KS förslag att kommunfullmäktige, 
KF beslutar en ramhöjning för rehabiliteringsersättning på 500 000 kronor från 
9 kr till 12 kr/timme. 
 
______ 
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KTR § 13 
Hörselskadade – problem med munskydd 
Lena Enqvist, omsorgschef säger att frågan om skyddsutrustning är svår under 
hela pandemin, alla led ska känna sig 100 % säker på att man håller Folk-
hälsomyndighetens råd och föreskrifter och vårdhygien från regionen.   
 
Från och med i höstas infördes extra åtgärder när man hade hade konstaterat att 
en person kunde vara smittbärare utan att själv uppvisa några symtom.  
Rekommendationen är att använda munskydd eller visir när man inte kan hålla 
avstånd. Det är viktigt att hålla ihop hur skyddsutrustningen ska användas och 
inte börja göra skillnader mellan olika målgrupper. Vi följer direktiv och re-
kommendationer. 
 
______ 
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KTR § 14 
Coronaläget 
Lena Enqvist, omsorgschef säger att läget är stabilt när alla som kunnat är 
vaccinerade på särskilt boende och i hemsjukvård, inte någon spridning i våra 
verksamheter. Haft en smittspridning på sjukhus vilket inneburit att de som 
vårdats på grund av andra skäl, inte covid har kommit till våra verksamheter 
och varit smittade. Utmaning att hålla personalbemanningen, det är sårbart när 
många är hemma för vård av barn eller att de själva är sjuka.  
 
______ 
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KTR § 15 
Övriga frågor 
Ansökan om föreningsbidrag 
Gun-Britt Wiksten informerar om att handläggningen av föreningsbidraget för 
KTR har Carina Westbom överlämnat till Eva Westerlund och Gun-Britt  
Wiksten som är administratörer. Här kommer länken där informationen om 
föreningsbidraget ligger. 
 
Socialnämndens bidrag och fonder - Mer från socialtjänsten (pitea.se) 
 
Sista ansökningsdag är 30 april 2021. 
 
______ 
 
Malte Larsson, FUB berättar att det ligger ett ärende på Inspektionen för vård 
och omsorg, IVO som rör rutiner centralt. Vem kan följa från boendet om en 
brukare blir akut sjuk och måste uppsöka sjukhus. Den medföljande kan bli 
sittande 10-14 timmar på sjukhuset, hur löser boendet det? 
 
Beslut: Lena Enqvist, omsorgschef tar med sig frågan: Vad finns det för 
rutiner om en brukare blir akut sjuk och måste uppsöka sjukhus, det kan 
gälla både dag och nattetid? 
 
______ 
 
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro berättar att vid ingången till Öjeby sim-
hall är det en hög tröskel, Thomas har varit i kontakt med fastighetsskötaren, 
men det har inte hänt någonting. 
 
Beslut: Marianne Hedkvist, F & S tar med sig frågan om tröskeln vid in-
gången till Öjeby simhall. 
 
______ 

Monica Nyman Björklund, HRF tycker att det svårt att ta sig in till sophante-
ringen vid hyreshus. 
 
______ 
 
 
 

https://www.pitea.se/Invanare/Omsorg-stod/ovrigt-stod/mer-fran-socialtjansten/socialnamndens-bidrag-och-fonder/
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KTR § 16 
Nästa möte 
Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir torsdag den 20 maj 2021, 
klockan 13:00 via Zoom.  
 
Kommunala tillgänglighetsrådet blir onsdag den 2 juni 2021,  
klockan 08:30-12:00 via Zoom.  
 
______ 

 
§ 17 
Avslutning 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande avslutar mötet.  
 
______ 
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